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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

На 26 юли в рамките на проект VOJEXT, който се изпълнява с участието на БТПП, се проведе онлайн събитие за
представяне на резултатите от първата отворена покана за набиране на проектни предложения в сферата на
роботиката. В събитието взеха участие над 30 представители на МСП, университети и научно-изследователски
институти от цяла Европа. В рамките на първата покана, състояла се през 2021 г., кан... 

Програмата "Еразъм за млади предприемачи" дава възможност на нови предприемачи да се учат от опитни
ръководители на компании в други държави. Обмен може да се осъществи в: страните-членки на ЕС, Албания,
Армения, Босна и Херцеговина, Черна гора, Северна Македония, Сърбия, Исландия, Турция, Великобритания,
Украйна и Косово. Програмата позволява и на опитни предприемачи от България да приемат чужд... 

Българската търговско-промишлена палата, съвместно с Посолството на Ислямска република Пакистан в София,
организират Pakistani MANGO Festival, който ще се проведе на 2.08.2022г. /вторник/ от 17.00 ч. във фоайето на
БТПП, ул. Искър 9. Пакистан е петият по големина в света производител на манго. През 2019 г., преди пандемията
да повлияе на международния пазар, Пакистан изнася рекордните 120 000 тона... 

В България вече работи платформа за продуктово съдържание ЕComGrid, сертифицирана по стандарта GS1
GDSN (Глобална мрежа за синхронизация на данни). Тя дава възможност на българските фирми да съхраняват,
споделят и синхронизират данни за продуктите си с по-малко допълнителни усилия и разходи, уточниха от
Българска търговско-промишлена палата. Услугата "Синхронизация на продуктови данни" като част о... 

Заглавие: Проект VOJEXT представи победителите от първия търг за иновативни проекти в сферата на
роботиката
Дата: 27.07.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Предприемачи от Европа търсят сътрудничество и обмен на опит по програма Еразъм
Дата: 27.07.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Фестивал на Мангото, 2.08.2022 г., София
Дата: 26.07.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Синхронизира се информация за продукти по целия свят с EComGrid
Дата: 26.07.2022 18:22
Медия: Банкеръ

Заглавие: Работодателските организации подкрепят протеста на пътностроителните фирми
Дата: 26.07.2022 18:02

https://www.bcci.bg/news/18938
https://www.bcci.bg/news/18937
https://www.chambersz.com/festival-na-mangoto-2082022-g-sofiya-47708
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/sinhronizira-se-informaciia-za-produkti-po-celiia-sviat-s-ecomgrid
https://www.flashnews.bg/rabotodatelskite-organizatsii-podkrepyat-protesta-na-patnostroitelnite-firmi/


Национално представителните работодателски организации у нас подкрупят протеста на пътностроителните
фирми. В отворено писмо от Асоциацията на организациите на българските работодатели настояват за:
Справедлива индексация на договорените цени; Незабавно намиране на решение за разплащане на дължимите
към строителните фирми суми; Рестарт на инвестиционната активност и строителството в страната. От р... 

Национално представителните работодателски организации у нас подкрупят протеста на пътностроителните
фирми. В отворено писмо от Асоциацията на организациите на българските работодатели настояват за:
Справедлива индексация на договорените цени; Незабавно намиране на решение за разплащане на дължимите
към строителните фирми суми; Рестарт на инвестиционната активност и строителството в страната. От... 

Събитието е съвместно с посолството на ПакистанАвтор: ДесантБългарската търговско-промишлена палата,
съвместно с посолството на Пакистан в София, организират Pakistani MANGO Festival, който ще се проведе на 2
август от 17 ч. във фоайето на БТПП на ул. "Искър" 9.Пакистан е петият по големина в света производител на
манго. През 2019 г., преди пандемията да повлияе на международния пазар, Пакистан из... 

Делегация от Италия, организирана от Асоциация на малки и средни предприятия от Сицилия, се срещна с
български фирми. Сред гостите имаше компании от различни сектори: информационни технологии, енергетика,
лека промишленост, хранително-вкусова промишленост, фармацевтична промишленост. Събитието е част от
партньорството между Българската търговско-промишена палата и Службата по търговско-икономическ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Компанията е лидер в аутомотив индустрията и ще разкрие 100 нови работни местаИнвестиция в център за
развойна дейност планира една от най-големите аутомотив компании в Япония NIDEC, лидер в производството на
електрически двигатели. Компанията ще инвестира първоначално 3,5 млн. долара в нов развоен център в София,
като се очаква до края на годината да наеме 100 инженери. Това стана ясно след работн... 

През септември ще бъде отворен последният за текущия програмен период прием по мярка "Инвестиции в
предприятия" по Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор за периода 2019 – 2023 г.
Приемът ще се проведе в периода 12 – 20 септември 2022 г. По мярката ще бъде осигурен бюджет, с който да се
гарантира подпомагане на всички кандидати, без да се прилага ранкинг. Заявления за подп... 

Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Работодателските организации подкрепят протеста на пътностроителните фирми
Дата: 26.07.2022 17:41
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Търговско-промишлената палата организира Фестивал на мангото
Дата: 26.07.2022 16:32
Медия: Вестник Десант

Заглавие: Очертават се нови възможности за активизиране на търговията с Италия
Дата: 26.07.2022 16:26
Медия: Банкеръ

Заглавие: Японската Nidec създава развоен център в София
Дата: 27.07.2022 11:35
Медия: Economy

Заглавие: През септември започва прием по мярката "Инвестиции в предприятията" за лозаро-винарския
сектор
Дата: 27.07.2022 11:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Прием по мярка "Инвестиции в предприятия" от лозаро-винарската програма през септември

https://bntnews.bg/news/rabotodatelskite-organizacii-podkrepyat-protesta-na-patnostroitelnite-firmi-1202714news.html
http://www.desant.net/show-news/58912
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/ochertavat-se-novi-vuzmojnosti-za-aktivizirane-na-turgoviiata-s-italiia
https://www.economy.bg/business/view/51568/Yaponskata-Nidec-syzdava-razvoen-centyr-v-Sofiya
https://www.dotbg.bg/article/12135290
http://agroplovdiv.bg/83436/%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC-%D0%BF%D0%BE-%D0%BC%D1%8F%D1%80%D0%BA%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82/


Всички проекти ще бъдат подпомогнати, ранкинг няма да има Увеличава се бюджетът за застраховане на лозя В
периода 12-20 септември 2022 г. ще бъде последния прием по мярка "Инвестиции в предприятия" през текущия
програмен период на Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор (2019-2023 г.). Това
реши Постоянната работна група в сектор "Вино" (ПРГ) на заседание проведено на 18.07... 

Да бъде отворен последният за текущия програмен период прием по мярка "Инвестиции в предприятия" реши
Постоянната работна група за решаване на въпроси в сектор "Вино" (ПРГ) на заседание проведено на 18.07.2022
г. с активното участие на представителите на лозаро-винарския сектор. Това решение е залегнало в изменение на
Наредба № 6 от 2018 г. за условията и реда за предоставяне на финансова помощ по... 

Инвеститорите на родния пазар с акции не харесаха обявения в понеделник отчет на торовия завод "Неохим" АД и
акциите му поевтиняха с 1,6% до 47,6 лв. за акция. През деня имаше дори и сделки на ниво 46,6 лв. за ценна
книга. Цените са вече доста под най-високото ниво за последните 3 месеца от 59,5 лв. за ценна книга. Все още
обаче компанията може да се похвали с ръст на цената на акциите от 87% от ... 

Българските инженери ще разработват следващо поколение хардуер и софтуер за японската компания
Инвестиция в център за развойна дейност планира една от най-големите аутомотив компании в Япония NIDEC,
лидер в производството на електрически двигатели. Компанията ще инвестира първоначално 3,5 млн. долара в
нов развоен център в София, като се очаква до края на годината да наеме 100 инженери. Това стана... 

Италия възнамерява да похарчи допълнителни 14,3 милиарда евро (14,5 милиарда долара), за да защити
фирмите и семействата от покачващите се разходи за електроенергия и скока на потребителските цени, предаде
Ройтерс. Това ще е една от последните мащабни инициативи на подалия оставка италиански премиер, Марио
Драги. Допълнителните средства ще дойдат от по-високите от очакваното приходи от данъци и ня... 

Гърция и Саудитска Арабия ще проучат възможностите за по-нататъшно двустранно сътрудничество в много
сектори, с акцент върху енергетиката. Това беше обявено във вторник от страните по време на двудневното
посещение на престолонаследника на Саудитска Арабия Мохамед бин Салман Ал Сауд в Атина."Искаме да
проучим допълнителни възможности между нашите страни и икономики за сътрудничество и привличане н... 

Дата: 27.07.2022 11:16
Медия: Агро Пловдив

Заглавие: Договорени са условията за прием през септември по мярка "Инвестиции в предприятия" от
Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор за периода 2019 – 2023 г.
Дата: 27.07.2022 11:03
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Инвеститорите не харесаха отчета на "Неохим"
Дата: 26.07.2022 13:08
Медия: Зарата

Заглавие: Японски производител на електрически двигатели инвестира 3,5 млн. долара в нов развоен център в
София
Дата: 27.07.2022 11:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Италия отделя 14,3 млрд. евро за борба с инфлацията
Дата: 27.07.2022 10:48
Медия: Конкурент

Заглавие: Гърция договори по-евтина електроенергия от Саудитска Арабия
Дата: 27.07.2022 13:32
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: КСБ обявява протестни действия съвместно с ББКП
Дата: 27.07.2022 13:12

https://zemedeleca.bg/2022/07/27/%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%83%D1%81%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7/
https://zarata.info/%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5-%D1%85%D0%B0%D1%80%D0%B5%D1%81%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0/
https://www.dotbg.bg/article/12134994
https://www.konkurent.bg/news/16589080957670/italiya-otdelya-143-mlrd-evro-za-borba-s-inflatsiyata
https://eurocom.bg/new/grtsiya-dogovori-po-evtina-elektroenergiya-ot-sauditska-arabiya
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BA%D1%81%D0%B1-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%BC%D0%B5/


Камарата на строителите в България (КСБ) обявява национални протестни действия съвместно с ББКП в защита
на интересите на българския строителен бранш. Това реши на заседание днес разширеният Управителен съвет на
браншовата организация. Решението е вследствие от влошаващото се състояние на отрасъла и неглижирането от
страната на институциите на сериозните проблеми, пред които той е изправен и за ко... 

Това показват данните за второто тримесечие на 2022 г. в последния доклад на "Колиърс" (Colliers) за
капиталовите пазариИкономическата несигурност започва да оказва влияние върху инвестиционната активност на
пазара на бизнес имоти в Европа, показват данните за второто тримесечие на 2022 г. в последния доклад на
"Колиърс" (Colliers) за капиталовите пазари в Европа, Близкия изток и Африка (ЕМЕА). Еф... 

Българската индустрия като цяло не зависи от природния газ, но големият проблем на България е преди всичко
топлофикациите и най-вече "Топлофикация София", защото "Топлофикация София" горе-долу потребява почти
50% - 44-45% от природната газ, която България внася и потребява. Това каза за "Фокус" Тихомир Безлов от
Центъра за изследване на демокрацията."Ако се стигне до ситуация, в която топлофикация... 

Фактурите с рекордната цена на тока идват до дниПравителството в оставка на Кирил Петков се бави с
окончателното одобрение на компенсациите за скъпия ток за бизнеса и не прилага приетата от парламента
актуализация на държавния бюджет, в която бе залегнал механизмът. Това означава, че от 1 август не само
фирмите, но и болници, училища, детски градини, музеи, театри, общински администрации ще получа... 

Концернът за производство на електрически двигатели ще наеме в София 100 инженери за разработка на
следващо поколение хардуер и софтуер Инвестиция в център за развойна дейност планира една от най-големите
аутомотив компании в Япония NIDEC, лидер в производството на електрически двигатели. Компанията ще
инвестира първоначално 3,5 млн. долара в нов развоен център в София, като се очаква до края на г... 

Японски лидер в аутомотив индустрията инвестира в развоен център. Инвестиция в център за развойна дейност
планира една от най-големите аутомотив компании в Япония NIDEC, лидер в производството на електрически
двигатели. Компанията ще инвестира първоначално 3,5 млн. долара в нов развоен център в София, като се очаква
до края на годината да наеме 100 инженери.Това стана ясно след работни срещи, пров... 

Медия: Строителство имоти

Заглавие: Икономическата несигурност започва да влияе върху инвестиционната активност на пазара на
бизнес имоти в Европа
Дата: 27.07.2022 13:02
Медия: Дарик

Заглавие: Експерт попари "Топлофикация София": Това е големият проблем на България с газа
Дата: 27.07.2022 12:52
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Отиващата си власт оставя бизнеса без компенсации за свръхскъпия ток
Дата: 27.07.2022 12:34
Медия: Дивидент

Заглавие: Аутомотив компанията Nidec влиза с 3,5 млн. долара инвестиции в развоен център у нас
Дата: 27.07.2022 12:14
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Министър Лорер: Силен интерес от инвеститори в аутомотив сектора
Дата: 27.07.2022 12:03
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Договорени са условията за прием през септември по мярка "Инвестиции в предприятия" от
Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор за периода 2019 – 2023 г.
Дата: 27.07.2022 11:48
Медия: АГРО.БГ

https://darik.bg/ikonomicheskata-nesigurnost-zapochva-da-vliae-varhu-investicionnata-aktivnost-na-pazara-na-biznes-imoti-v-evropa
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Ekspert-popari-Toplofikaciya-Sofiya-Tova-e-golemiyat-problem-na-Bulgariya-s-gaza-1314923
https://dividend.bg/biznes/otivashtata-si-vlast-ostavya-biznesa-bez-kompensacii-za-svrahskapiya-tok
https://www.investor.bg/novini/444/a/automotiv-kompaniiata-nidec-vliza-s-35-mln-dolara-investicii-v-razvoen-centyr-u-nas-357023/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/29846/Ministyr-Lorer%3A-Silen-interes-ot-investitori-v-automotiv-sektora?page=
https://agro.bg/novini/rastenievadstvo-38/dogovoreni-sa-usloviyata-za-priem-prez-septemvri-po-myarka-investitsii-v-predpriyatiya-ot-natsionalnata-programa-za-podpomagane-na-lozaro-vinarskiya-sektor-za-perioda-2019--2023-g/


Приемът по мярка "Инвестиции в предприятия" ще се проведе в периода 12 – 20 септември 2022 годинаДа бъде
отворен последният за текущия програмен период прием по мярка "Инвестиции в предприятия" реши
Постоянната работна група за решаване на въпроси в сектор "Вино" (ПРГ) на заседание проведено на 18.07.2022
г. с активното участие на представителите на лозаро-винарския сектор. Това решение е залегнал... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава за спешно решение на
Министерския съвет за прилагане на гласуваните чрез Закона за държавния бюджет компенсации на високите
ел.енергийни цени Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава за спешно
решение на Министерския съвет за прилагане на гласуваните чрез Закона за държавния бюджет компенсаци... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Увеличават се заявените работни места на първичния пазар на труда в областта. В реалната икономика са
търсени повече хора за свободните позиции. Това показват данните на Регионалната служба по заетостта в
Монтана за юни. През изтеклия месец работодатели са заявили 265 свободни места. Това е с 56 повече спрямо
май, сочи статистиката на РСЗ. Най-голям дял от тях - 24,1 на сто, заемат обявените в пре... 

Голяма инвестиция в център за развойна дейност планира една от най-големите аутомотив компании в Япония
NIDEC, лидер в производството на електрически двигатели. Компанията ще вложи първоначално 3,5 млн. долара в
нов развоен център в София, като се очаква до края на годината да наеме 100 инженери. Това стана ясно след
работни срещи, проведени в Министерството на иновациите и растежа от министър Дан... 

Инвестиция в център за развойна дейност планира една от най-големите аутомотив компании в Япония NIDEC,
лидер в производството на електрически двигатели. Компанията ще инвестира първоначално 3,5 млн. долара в
нов развоен център в София, като се очаква до края на годината да наеме 100 инженери. Това стана ясно след
работни срещи, проведени в Министерството на иновациите и растежа от министъра в ост... 

Да бъде отворен последният за текущия програмен период прием по мярка "Инвестиции в предприятия" реши
Постоянната работна група за решаване на въпроси в сектор "Вино" (ПРГ) на заседание проведено на 18.07.2022
г. с активното участие на представителите на лозаро-винарския сектор. Това решение е залегнало в изменение на
Наредба № 6 от 2018 г. за условията и реда за предоставяне на финансова помощ по... 

Заглавие: АОБР: Спешно да се приложат компенсации на високите цени на електроенергията
Дата: 27.07.2022 12:40
Медия: Econ

Заглавие: Близо два пъти повече са постъпили на работа в сравнение с освободените
Дата: 26.07.2022 13:03
Медия: Монт Прес

Заглавие: Японци търсят 100 български инженери
Дата: 27.07.2022 11:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Водеща японска компания ще инвестира в София, търси инженери
Дата: 27.07.2022 12:08
Медия: Новини.бг

Заглавие: Договорени са условията за прием през септември по мярка "Инвестиции в предприятия" от
Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор за периода 2019 – 2023 г.
Дата: 27.07.2022 11:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: ПОЛИТИЧЕСКОТО БЕЗХАБЕРИЕ ЩЕ ДОВЕДЕ ДО ВЗРИВООПАСНА СИТУАЦИЯ
Дата: 27.07.2022 13:45

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%90%D0%9E%D0%91%D0%A0-%D0%A1%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%BE-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0_l.a_i.795955_at.10.html
https://www.mont-press.com/index.php?issue=29&kind=&article=51543&rank=4&short=&numb=%D0%91%D1%80.%2B29%2B%282678%29%2C%2B%D0%B3%D0%BE%D0%B4.%2B%D0%A5%D0%A5%D0%A5III%2C%2B26%2B%D1%8E%D0%BB%D0%B8%2B-%2B1%2B%D0%B0%D0%B2%D0%B3%D1%83%D1%81%D1%82%2B2022%2B%D0%B3.
https://www.standartnews.com/biznes/yaponska-firma-investira-35-mln-u-nas-i-naema-100-blgarski-inzheneri-499338.html
https://novini.bg/biznes/avtomobili/730064
https://vestnikstroitel.bg/news/281796_%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%83%D1%81%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7
https://ndt1.eu/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%85%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5-%D0%B4/


Отворено писмо разпратиха вчера до институции и медии от Асоциацията на организациите на българските
работодатели (АОБР) по повод нерешените проблеми с компенсациите на ел. енергия на небитовите потребители
За пореден път Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) е принудена да алармира за
тежък проблем, чието решение е оставено на политическото безвремие, в което българският... 

За пореден път Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) е принудена да алармира за
тежък проблем, чието решение е оставено на политическото безвремие, в което българският управленски елит
постави икономиката и обществото ни. Това се казва в отворено писмо на организацията. От АОБР изтъкват, че
повече от година високите цени на енергийните източници тероризират небитовите пот... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава за спешно решение на
Министерския съвет за прилагане на гласуваните чрез Закона за държавния бюджет компенсации на високите
ел.енергийни цени. "Повече от година високите енергийни цени тероризират небитовите потребители, а косвено и
цялото общество, което вече бере горчивите плодове на инфлационните процеси", пишат от АОБР в... 

Въпреки че парламентът прие бизнесът да получава компенсации за скъпия ток до цена от 250 лв. на мвтч.,
правителството в оставка все още не е привело решението в действие и не е сключило нужните договори. Ако това
не стане до края на седмицата, от 1 август всички сме иправени пред колапс, предупреждават от Асоциацията на
организациите на българските работодатели (АОБР). За пореден път Асоциацията ... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава за спешно решение на
Министерския съвет за прилагане на гласуваните чрез Закона за държавния бюджет компенсации на високите
енергийни цени. "Повече от година високите енергийни цени тероризират небитовите потребители, а косвено и
цялото общество, което вече бере горчивите плодове на инфлационните процеси", пишат от АОБР в от... 

Правителството не е гласувало решение за определяне на допълнителните вноски във Фонд "Сигурност на
електроенергийната система", с които да се финансира програмата за компенсиране на небитовите потребители
наел.енергия за периода юли-декември. Това означава, че за август няма да могат да влязат компенсациите за
тока, които бяха гласувани в актуализацията на бюджета. За това сигнализират работодате... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Работодателите притеснени, че ще останат без компенсации за тока
Дата: 27.07.2022 13:57
Медия: News.bg

Заглавие: АОБР: Спешно да се приложат компенсации на високите цени на ел. енергията
Дата: 27.07.2022 12:55
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Бизнесът напомня за скъпия ток
Дата: 27.07.2022 12:54
Медия: Clinica.bg

Заглавие: РАБОТОДАТЕЛИТЕ КЪМ МС: СПЕШНО ДА СЕ ПРИЛОЖАТ КОМПЕНСАЦИИ НА ВИСОКИТЕ ЦЕНИ НА ТОКА
ЗА БИЗНЕСА!
Дата: 27.07.2022 12:47
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Работодателите: Правителството не е приложило решението за компенсациите на тока
Дата: 27.07.2022 12:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Инфлация и повече инвестиции: как го постига Ердоган?
Дата: 27.07.2022 13:30

https://news.bg/economics/rabotodatelite-pritesneni-che-shte-ostanat-bez-kompensatsii-za-toka.html
https://www.bulnews.bg/article/425145
https://clinica.bg/21562-Biznesyt-napomnq-za-skypiq-tok
https://agencia-sliven.com/index.php?id=398698
https://www.dotbg.bg/article/12135662
http://www.economynews.bg/%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B3%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D0%B0-%D0%B5%D1%80%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-news104752.html


Инфлацията в Турция доближава 100%, а политическата несигурност плаши много инвеститори. Въпреки това
редица чуждестранни фирми все пак избират да инвестират в страната. Защо? Инфлацията в Турция доближава
100%, стойността на лирата пада, но страната продължава да бъде привлекателна дестинация за инвеститори.
Географското разположение на Турция между Европа, Азия и Близкия изток, инфраструктурата ... 

Премиерът на Косово Албин Курти заяви, че по време на срещата с американския държавен секретар Антини
Блинкън, в която участва и президентът на Косово Вьоса Османи, са разговаряли за диалога с Белград, като
добави, че Прищина е посветена на постигането на споразумение, насочено към взаимно признаване. Това
съобщи Танюг, позовавайки се на Клан Косова, предаде БТА. Курти заяви, че с Блинкън са разго... 

Премиерът на Косово Албин Курти заяви, че по време на срещата с американския държавен секретар Антини
Блинкън, в която участва и президентът на Косово Вьоса Османи, са разговаряли за диалога с Белград, като
добави, че Прищина е посветена на постигането на споразумение, насочено към взаимно признаване. Това
съобщи Танюг, позовавайки се на Клан Косова. Курти заяви, че с Блинкън са разговаряли за въ... 

Икономическата несигурност започва да оказва влияние върху инвестиционната активност на пазара на бизнес
имоти в Европа, показват данните за второто тримесечие на 2022 г. в последния доклад на "Колиърс" (Colliers) за
капиталовите пазари в Европа, Близкия изток и Африка (ЕМЕА). Ефектът ще варира в широки граници, като ще
продължи да се наблюдава интерес към конкретни сектори и сегменти, посочват от... 

Водещ: Националният съвет на носителя на третия мандат – БСП, решава или за предсрочни избори, или за
предложение за кабинет. Лидерът на левицата Корнелия Нинова предлага Асен Василев за премиер и
законодателна програма от 79 точки за 6 месеца. Това всъщност е управленската програма, договорена миналата
седмица преди прякото излъчване на заседанието на "Демократична България", което с откровенията... 

"Елитът" ни са маскари, да, но те са точно такива, каквито сме ние, народътПламен Асенов, специално за
Faktor.bgГолям смях, граждани! Корнелия Нинова тъкмо се нафука пред цялата българска прогресивна
общественост, че най-после има мандат да си го гушка и издълбоко повярва, че ще успее да го реализира, а
президентът Румен Радев взе, че я цапна през ръчичките. Или ИТН я цапна?Добре, де, да го кажем ... 

Медия: Economynews

Заглавие: Косово: Чрез Сърбия Русия цели да дестабилизира Балканите, а после и Европа
Дата: 27.07.2022 13:05
Медия: 24 Часа

Заглавие: Вьоса Османи: Чрез сателита си Сърбия Русия цели да дестабилизира Балканите
Дата: 27.07.2022 12:38
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Икономическата несигурност започва да влияе върху инвестиционната активност на пазара на
бизнес имоти в Европа, според доклад
Дата: 27.07.2022 12:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Стефан Софиянски: Пред политиците стоят две задачи: да изправят икономически България на крака
и да подредят държавата си като организират обществото
Дата: 27.07.2022 12:35
Медия: Фокус

Заглавие: De Profundis: Какво да направим, ако искаме да имаме истински политици
Дата: 27.07.2022 12:02
Медия: Фактор

Заглавие: Балканите стават все по-привлекателна дестинация за контрабанда
Дата: 27.07.2022 11:31
Медия: BG voice

https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/12136799
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/303150-vyosa-osmani-chrez-satelita-si-sarbiya-rusiya-tseli-da-destabilizira-balkanite
https://www.bta.bg/bg/news/economy/303175-ikonomicheskata-nesigurnost-zapochva-da-vliyae-varhu-investitsionnata-aktivnost-
http://www.focus-news.net/opinion/2022/07/27/56909/stefan-sofiyanski-pred-polititsite-stoyat-dve-zadachi-da-izpravyat-ikonomicheski-balgariya-na-kraka-i-da-podredyat-darzhavata-si-kato-organizirat-obshtestvoto.html
https://faktor.bg/bg/articles/mneniya-lacheni-tsarvuli-de-profundis-kakvo-da-napravim-ako-iskame-da-imame-istinski-polititsi
https://bg-voice.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B2%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD/


Балканите стават все по-атрактивен маршрут за контрабанда на незаконни стоки, се отбелязва в последния
доклад на Глобалната инициатива срещу транснационалната организирана престъпност (GI-TOC), базирана в
Женева. Отбелязва се, че от 2018 г. до днес са извършени голям брой конфискации на кокаин, хероин и цигари по
т.нар. Балканския път, както по суша, така и по море, до пристанища в Адриатическо, Е... 

PAN.BG Източник:Scramble.hl Чешкото правителство при фундаментално решение за модернизация на ВВС
(Vzdušné síly armády České republiky) и даде мандат на министъра на отбраната Яна Черночовá да преговаря с
правителството на САЩ за закупуване на 24 "стелт" изтребителя F-35A Lightning II. Според Яна Черночовá
"Решението ни е взето на база на анализа на военните, които ясно заявиха, че само най-съврем... 

Отцепниците от четата на Слави се разцепиха. Всеки се оправя както може, след краха на илюзиите. Виктория
Василева заминава посланик в Алжир. Или поне тя така се надява, след като на срещите си с Кирил Петков, преди
вота на недоверие на 23 юни, се е уговорила да получи дипломатическо назначение във франкофонска държава.
Виктория Василева, която напусна 47-я парламент на 13 юли, е завършила френска... 

Британският вестник Times публикува интервю с премиера в оставка Кирил Петков, като описва причините за
разпадането на управляващата коалиция в България през руското влияние и корупцията. Петков посочва, че
"корупицята е най-добрият външнополитически инструмент на Москва в страните на Балканите", като описва
руското влияние като по-големия си противник от корупцията на локално ниво. Кирил Петков д... 

Политици в България се възползват от руската пропаганда и манипулация, за да трупат краткосрочни ползи, заяви
посланикът на САЩ в София Херо Мустафа на форум, посветен на войната в дигиталната ера. "Онова което
виждам тук, говорейки като партньор и съюзник на България, са политици, които се възползват от манипулацията,
за да постигнат полза в краткосрочен план. Но ефектът е с дългосрочни последици... 

В момента отношенията между Москва и Атина са напълно разрушени, няма сътрудничество и контакти. Това
съобщи посланикът на Руската Федерация в Гърция Андрей Маслов, предаде Интерфакс. "От края на февруари
нашите двустранни отношения са напълно разрушени, те вече не съществуват", каза Маслов в ефира на
телевизионния канал "Россия-24", съобщава Нова телевизия. "С една дума, буквално за броени дни вс... 
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Дата: 27.07.2022 13:11
Медия: 5GMedia

Заглавие: Кирил Петков пред The Times: Корупцията и руското влияние в България са едно и също нещо
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Медия: Булевард България

Заглавие: Херо Мустафа: Български политици се възползват от руската пропаганда
Дата: 27.07.2022 12:09
Медия: WOW Media

Заглавие: Русия прекъсва дипломатическите отношения с Гърция
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Заглавие: Караджов: Не АПИ, а КЗК отмени обществените поръчки за пътища - за това е виновен Кирил Петков
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https://www.pan.bg/view_article-1-557519-chehiya-izbra-F-35A-Lightning-II.html
https://5gmedia.bg/27233/sonya-koltuklieva-otcepnicite-se-razcepiha-viktoriya-vasileva-iska-da-e-poslanik-v-alzhir-georgi-georgiev-deputat-ot-pp
https://boulevardbulgaria.bg/articles/kiril-petkov-pred-the-times-koruptsiyata-i-ruskoto-vliyanie-v-balgariya-sa-edno-i-sashto-neshto
https://wow-media.bg/2022/07/27/%D1%85%D0%B5%D1%80%D0%BE-%D0%BC%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%84%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%B2%D1%8A/
https://ndt1.eu/%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%8A%D1%81%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BD/
https://glasove.com/politika/karadzhov-ne-api-a-kzk-otmeni-obshtestvenite-porachki-za-patishta-za-tova-e-vinoven-kiril-petkov


По-интересни са мотивите на КЗК, за прекратяването процедурите - според тях условията, посочени от МРРБ са
били "прекалено рестриктивни и в полза единствено и само на държавата", посочи министърът "Очевидно сме в
предизборна кампания, щом от ПП започнаха да се упражняват на пътища. Пресконференцията от тази сутрин е
нищо повече от един жалък опит на Кирил Петков и ПП да прехвърлят проблема от болн... 

Бившият министър на финансите Асен Василев, който се спрягаше и за бъдещ премиер, няма диплома за висше
образование, за това се съмняват финансистът Кольо Парамов и адвокат Даниел Божилов. Цял месец издирваме
дипломата му за висше образование от Харвард, но нея я няма, няма я дори в учебното заведение, каза Парамов
пред Lupa.bg. Призоваваме Василев и президентът Румен Радев незабавно да покажат о... 

Очевидно вече сме в предизборна кампания, след като ПП се упражняват върху пътищата, коментира
регионалният министърОчевидно вече сме в предизборна кампания, след като ПП се упражняват върху пътищата.
Това е добре познатият рефрен на тяхното предизборно говорене, каза по време на брифинг министърът на
регионалното развитие и благоустройството в оставка Гроздан Караджов. "Пресконференцията в МС не ... 

Телевизия 7/8 TV на Слави Трифонов се финансира през 2021 г. основно от реклама на свързаната със знакови
задкулисни играчи охранителна фирма "АС Скорпио". Tя е предоставила 46% от приходите, а ПП "Има Такъв
Народ" 40% от приходите на медията. Това става ясно от подадената от оператора на медийни услуги "СТАТИС" АД
декларация по чл. 7а от ЗЗДПДПОРДМУ за рекламните договори и източниците на финанси... 

Заглавие: Скандал: Асен Василев няма висше образование?
Дата: 27.07.2022 14:08
Медия: Мироглед
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Заглавие: Фирма, свързана със "задкулисието", финансира телевизията на Слави Трифонов
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http://mirogled.com/bg/news-view/skandal-asien-vasiliev-niama-visshie-obrazovaniie
https://breaking.bg/novini/grozdan-karadzhov-zhalak-opit-na-kiril-petkov-i-na-prodalzhavame-promyanata-da-prehvarlyat-problema-ot-bolnata-glava-na-zdravata/
https://www.rikoshet.org/%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D0%BA%D1%83%D0%BB%D0%B8%D1%81%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%84/
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